

تعميم Circular

رقم (28) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

As a follow up to our circular No. (155) dated 24/11/2024 (copy is attached) regarding the period granted to JORDAN STEEL company (JOST) to comply with listing conditions in the Second Market.

Kindly note that the company has failed to provide the ASE with its audited annual financial statements for the year 2025. Accordingly, and by virtue of the provisions of Articles (18/4) and (22/A/5) of the Directives for Listing Securities, in addition to Article (3/A) of Directives of The Over-The-Counter Market; Kindly note that the shares of the above mentioned company will be:

First: Suspended from trading as of Wednesday 01/04/2026.

Second: Delisted from the ASE, and allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC) Market, as of Thursday 02/04/2026 with a floated price and according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين
تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى تعميمنا رقم (155) تاريخ 2024/11/24 (مرفق نسخة عنه)، بخصوص المهلة الممنوحة لشركة حديد الأردن (JOST) لتصويب أوضاعها وتحقيق شروط الإدراج في السوق الثاني.

أرجو إعلامكم بأن الشركة المذكورة أعلاه لم تقم بتزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2025، وعليه، واستناداً لأحكام المادتين (4/18) و(5/1/22) من تعليمات ادراج الأوراق المالية لعام 2018، وأحكام المادة (3/أ) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة، أرجو إعلامكم بأنه سيتم اتخاذ الإجراءات التالية:

أولاً: إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه، وذلك اعتباراً من صباح اليوم الأربعاء الموافق 2026/04/01.

ثانياً: إلغاء إدراج أسهم الشركة المذكورة أعلاه من بورصة عمان، والسماح بتداول أسهمها في سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2026/04/02 على أن يكون سعر سهم الشركة معوماً، وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	رأس المال Capital	الشركة The company name
141070	JOST	35,039,007	حديد الأردن

Best Regard,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department
- JORDAN STEEL company

نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز ايداع الأوراق المالية
- دائرة العمليات
- شركة حديد الأردن

الرقم : 1275 / 106 / 2024

التاريخ : 24 / 11 / 2024

الموافق : 22 / جمادى الاولى / 1446

تعميم

رقم (155) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،

Following to our circulars No. (36) dated 7/4/2024, No. (52) dated 8/5/2024 and No. (64) dated 2/6/2024, regarding granting some companies a time limit to accommodate their status until 31/12/2024, and following to our circular No. (150) dated 14/11/2024 regarding the amendment of Directives for Listing Securities.

لاحقاً لتعاميمنا رقم (36) تاريخ 2024/4/7، ورقم (52) تاريخ 2024/5/8، ورقم (64) تاريخ 2024/6/2، بخصوص منح بعض الشركات مهلة لتصويب أوضاعهم حتى تاريخ 2024/12/31، ولاحقاً لتعميمنا رقم (150) تاريخ 2024/11/14 بخصوص تعديل تعليمات ادراج الأوراق المالية.

Kindly note that by virtue of the provisions of Article (11/B) of the amended Listing Securities Directives, which states the following "Listed companies which breach any of listing conditions of the Second market when providing the ASE with its annual audited financial statements have to accommodate its status during the two subsequent calendar years, for this purpose, the audited annual financial

أرجو إعلامكم بأنه استناداً لأحكام المادة (11/ب) من تعليمات الادراج المعدلة والتي تنص على ما يلي: "على الشركات المدرجة والتي يتبين إخلالها بأي من شروط الإدراج في السوق الثاني لدى تزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة تصويب أوضاعها خلال السنتين الماليتين اللاحقتين، ولغايات تطبيق أحكام هذه الفقرة، تعتمد البيانات المالية السنوية المدققة لإظهار ما يثبت قيام الشركة بتصويب أوضاعها"، فإنه سيتم منح

statements will be accredited, to verify that the company accommodate its status", the companies listed in the table below, which failed to comply with the listing conditions of the Second Market based on the annual financial statements for the year 2023, will be granted additional time limit to accommodate their status until 31/12/2025. If these companies failed to meet the aforementioned requirements nor to provide the ASE with what verifies that they accommodated their status, the companies' shares will be delisted from the ASE and will be transferred to the OTC market.

الشركات المذكورة في الجدول أدناه والتي أخلت بشروط الإدراج في السوق الثاني استناداً للبيانات المالية السنوية لعام 2023 مهلة تصويب أوضاع إضافية حتى تاريخ 2025/12/31 وبخلاف ذلك أو في حال عدم قيامها بتزويد البورصة بما يفيد تصويب أوضاعها، فسيتم إلغاء إدراج أسهم الشركات المذكورة من البورصة ونقل تداولها الى سوق الأوراق المالية غير المدرجة.

السبب The reason	الرمز الحرفي Symbol	Company	الشركة
انخفاض نسبة حقوق المساهمين عن 50% من رأس المال المدفوع وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2023	DAIF	DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE	دار الأمان للتمويل الإسلامي
	PHNX	ARAB PHOENIX HOLDINGS	فينيكس العربية القابضة
	OFTC	OFFTEC HOLDING GROUP	مجموعة أوفتك القابضة
	JOIR	JORDAN INDUSTRIAL RESOURCES	الموارد الصناعية الأردنية

السبب The reason	الرمز الحرفي Symbol	Company	الشركة
The shareholders' equity is less than 50% of its paid-in capital according to the audited annual financial statements for the year 2023	JOST	JORDAN STEEL	حديد الأردن
	JOPI	THE JORDAN PIPES MANUFACTURING	الأردنية لصناعة الأنابيب
	ARGR	ARAB JORDANIAN INSURANCE GROUP	المجموعة العربية الأردنية للتأمين
	MDGF	THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C	المتوسط والخليج للتأمين - الأردن

Best Regards,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام,,


 مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

* CC: - Jordan Securities Commission.
 -Securities Depository Center.
 - Above mentioned companies
 - Operations Department.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
 - مركز إيداع الأوراق المالية.
 - الشركات المذكورة أعلاه
 - دائرة العمليات